
 Protokół nr 38/VII/2017

z obrad XXXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 28 czerwiec 2017 roku.

Rozpoczęcie sesji – godz. 10:00

Zakończenie sesji – godz. 16:15

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

Ad 1.

 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński rozpoczął obrady witając wszystkich obecnych.

W obradach uczestniczy początkowo 14 radnych, zatem wszystkie  podejmowane uchwały  będą

prawomocne.  Brak Radnego: Karola Kusaja.  W sesji Rady uczestniczyli również: Błażej Konkol –  Wójt

Gminy, Zofia Gorzyńska –  Skarbnik Gminy, Karol Kozak - Kierownik ZGKiM, Grażyna  Wysiecka  –

Kierownik GOPS, Marcin Skalski – Radca Prawny, Leszek Orczykowski – Dyrektor GOKSiR, dr. Dorota

Bąk – Dyrektor GOZ, Beata Kozłowska wydelegowana przez Panią Magdalenę Jurkowską - p.o. Dyrektor

OREW-u, asp. sztab. Adam Baczewski Komendant Komisariatu Policji,  Komendant Gminny, dyrektorzy

poszczególnych placówek oświatowych i sołtysi z terenu gminy Trąbki Wielkie.

Obrady protokołowała Katarzyna Czyż.

Listy     obecności     stanowią     załącznik     nr     1     do     protokołu.

Zatwierdzenie porządku obrad.

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

1. Sprawy regulaminowe:

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Informacja z działalności placówek szkolnych  Gminy Trąbki Wielkie za rok 2016 – referują dyrektorzy 

poszczególnych placówek oświatowych Gminy Trąbki Wielkie:

a) Przedszkole im. Jana Brzechwy w Trąbkach Wielkich;

b) Szkoła Podstawowa im. Zygmunta Bukowskiego w Czerniewie;

c) Szkoła Podstawowa im. Marii Kownackiej w Kłodawie;
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d) Zespół Szkół w Mierzeszynie;

e) Szkoła Podstawowa im. Tadeusza Kościuszki w Sobowidzu;

f) Szkoła Podstawowa im. Kunegundy Pawłowskiej w Trąbkach Wielkich;

g) Gimnazjum im. K. Jagiellończyka w Trąbkach Wielkich.

3. Informacja z działalności Zespołu Szkół Specjalnych w Warczu za rok 2016 – referuje Pani Anna 

Bartoszewska Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Warczu.

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa w Gminie Trąbki Wielkie w 2016 roku – referuje asp. sztab. Adam

Baczewski Komendant Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich.

5. Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Trąbki Wielkie –  referuje Grzegorz

Maliszewski – Komendant Gminny OSP.

6. Informacja z działalności OREW-u w Trąbkach Wielkich za 2016 roku – referuje Pani Beata Kozłowska.

7. Informacja z działalności  Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki  Wielkie  za 2016 rok  –  referuje  Pani

Dorota Bąk Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnego Ośrodka

Zdrowia Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Przewodniczący Rady Społecznej GOZ Trąbki

Wielkie.

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich za 2016 rok

–  referuje  Pani  Grażyna  Wysiecka  Kierownik  Gminnego  Ośrodka  Pomocy Społecznej  w  Trąbkach

Wielkich.  

10. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich za 2016 rok – referuje

Pan Leszek Orczykowski Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnej Biblioteki

Publicznej w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

12. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich za

2016 rok -  referuje Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR w Trąbkach Wielkich.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnego Ośrodka

Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

14. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich za

2016 rok – referuje Pan Karol Kozak Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w

Trąbkach Wielkich. 

15. Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – referuje Pan

Marek Czerwiński Przewodniczący GKRPA.

16. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Trąbki Wielkie za rok 2016.

a) Wystąpienie Wójta Gminy;

b) Dyskusja nad sprawozdaniami.
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17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania

z wykonania budżetu Gminy za 2016 rok – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady

Gminy Trąbki Wielkie.

18. Absolutorium dla Wójta Gminy Trąbki Wielkie za 2016 rok.

a) Przedstawienie  Uchwały Nr  046/g285/R/V/17 składu  orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  w  Gdańsku  z  dnia  04.04.2017r.  referuje  Pan  Zbigniew  Leszczyński

Przewodniczący Rady Gminy;

b)  Przedstawienie opinii i  wniosku Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie o udzielenie

absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok – referuje Pan Marek

Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie;

c) Przedstawienie  Uchwały  Nr  081/g285/A/V/17  składu  orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  w  Gdańsku  z  dnia  29.05.2017r.  –  referuje  Pan  Zbigniew  Leszczyński

Przewodniczący Rady  Gminy Trąbki Wielkie;

a) Dyskusja;

b) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi absolutorium z tytułu wykonania budżetu za

2016 rok – referuje Pan Zbigniew Leszczyński  Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przerwa 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017 – referuje Pani Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy Trąbki Wielkie.

20. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany wieloletniej  prognozy finansowej  na lata  2017-2030 -  referuje

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody zakup nieruchomości w obrębie geodezyjnym Kaczki –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

22. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie  porozumienia  z  Komendą  Wojewódzką

Policji  w  Gdańsku  przy  udziale  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Pruszczu  Gdańskim  dotyczącego

przekazania  środków pieniężnych  na  Fundusz  Wsparcia  Policji  –  referuje  Pan  Błażej  Konkol  Wójt

Gminy.

23. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  Statutu  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Trąbkach

Wielkich  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

24. Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Kolejno Przewodniczący Rady spytał, czy ktoś wnosi uwagi do porządku obrad. 

Radny Michał Studziński zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad kolejno punktów: 

 - zapytania Radnych;

- Wystąpienie sołtysów;
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- Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

Spytał, kto jest za wprowadzeniem zgłoszonych punktów do porządku obrad. 

W głosowaniu udział bierze 14 radnych. 

Głosowanie:
Za - 12
Przeciw -  0   
Wstrzymało się -  2   

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów przyjęła zaproponowane punkty do porządku obrad.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianie.

1. Sprawy regulaminowe:

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Informacja z działalności placówek szkolnych  Gminy Trąbki Wielkie  za rok 2016 – referują dyrektorzy

poszczególnych placówek oświatowych Gminy Trąbki Wielkie:

a) Przedszkole im. Jana Brzechwy w Trąbkach Wielkich;

b) Szkoła Podstawowa im. Zygmunta Bukowskiego w Czerniewie;

c) Szkoła Podstawowa im. Marii Kownackiej w Kłodawie;

d) Zespół Szkół w Mierzeszynie;

e) Szkoła Podstawowa im. Tadeusza Kościuszki w Sobowidzu;

f) Szkoła Podstawowa im. Kunegundy Pawłowskiej w Trąbkach Wielkich;

g) Gimnazjum im. K. Jagiellończyka w Trąbkach Wielkich.

3. Informacja  z  działalności  Zespołu  Szkół  Specjalnych  w Warczu  za  rok  2016 –  referuje  Pani  Anna

Bartoszewska Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Warczu.

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa w Gminie Trąbki Wielkie w 2016 roku – referuje asp. sztab. Adam

Baczewski Komendant Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich.

5. Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Trąbki Wielkie –  referuje Grzegorz

Maliszewski – Komendant Gminny OSP.

6. Informacja z działalności OREW-u w Trąbkach Wielkich za 2016 roku – referuje Pani Beata Kozłowska.

7. Informacja  z  działalności  Gminnego Ośrodka Zdrowia  Trąbki  Wielkie  za  2016 rok   –  referuje  Pani

Dorota Bąk Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie.
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnego Ośrodka

Zdrowia Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Przewodniczący Rady Społecznej GOZ Trąbki

Wielkie.

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich za 2016 rok –

referuje  Pani  Grażyna  Wysiecka  Kierownik  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Trąbkach

Wielkich.  

10. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich za 2016 rok – referuje

Pan Leszek Orczykowski Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich.

11.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnej Biblioteki

Publicznej w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

12. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich za

2016 rok -  referuje Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR w Trąbkach Wielkich.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnego Ośrodka

Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

14. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich za

2016 rok – referuje Pan Karol Kozak Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w

Trąbkach Wielkich. 

15. Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – referuje Pan

Marek Czerwiński Przewodniczący GKRPA.

16. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Trąbki Wielkie za rok 2016.

c) Wystąpienie Wójta Gminy;

d) Dyskusja nad sprawozdaniami.

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania

z wykonania budżetu Gminy za 2016 rok – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady

Gminy Trąbki Wielkie.

18. Absolutorium dla Wójta Gminy Trąbki Wielkie za 2016 rok.

d) Przedstawienie  Uchwały Nr  046/g285/R/V/17 składu  orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  w  Gdańsku  z  dnia  04.04.2017r.  referuje  Pan  Zbigniew  Leszczyński

Przewodniczący Rady Gminy;

e)  Przedstawienie opinii i  wniosku Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie o udzielenie

absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok – referuje Pan Marek

Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady  Gminy Trąbki Wielkie;

f) Przedstawienie  Uchwały  Nr  081/g285/A/V/17  składu  orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej  w  Gdańsku  z  dnia  29.05.2017r.  –  referuje  Pan  Zbigniew  Leszczyński

Przewodniczący Rady  Gminy Trąbki Wielkie;
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c) Dyskusja;

d) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi absolutorium z tytułu wykonania   

budżetu za 2016 rok – referuje Pan Zbigniew Leszczyński  Przewodniczący Rady Gminy Trąbki

Wielkie.

Przerwa 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017 – referuje Pani Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy Trąbki Wielkie.

20. Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany wieloletniej  prognozy finansowej  na lata  2017-2030 -  referuje

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody zakup nieruchomości w obrębie geodezyjnym Kaczki –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

22. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie  porozumienia  z  Komendą  Wojewódzką

Policji  w  Gdańsku  przy  udziale  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Pruszczu  Gdańskim  dotyczącego

przekazania  środków pieniężnych  na  Fundusz  Wsparcia  Policji  –  referuje  Pan  Błażej  Konkol  Wójt

Gminy.

23. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  Statutu  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Trąbkach

Wielkich  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

24. Interpelacje i zapytania radnych;

25. Wystąpienie sołtysów;

26. Wolne wnioski;

27. Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

Za – wszyscy obecni

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Wójt  Gminy zaproponował,  aby wręczyć  nagrody,  które  były  wręczane  za  współzawodnictwo  sołectw

podczas Biesiady „Trąbki w Trąbkach” nieobecnym wówczas sołtysom.

Nie zgłoszono sprzeciwu.

Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady Gminy oraz Wiceprzewodniczącym Rady Gminy wręczyli

dyplomy. 

Kolejno  na  rzutniku  obecni  obejrzeli  film  promujący  Firmę  VOESTALPINE  SIGNALING,  która

wybudowała nową siedzibę w Trąbkach Wielkich. Firma zajmuje się tworzeniem rozwiązań elektronicznych

dla kolei. 
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Kolejno Wójt Gminy poinformował, że Gmina Trąbki Wielkie otrzymała certyfikat w biciu rekordu w ilości

osób grających jednocześnie na trąbkach. Zaprezentowano film – zagrano Hymn Gminy Trąbki Wielkie (92

osoby zagrały na trąbkach) 

 Przyjęcie protokołu   z XXXVII zwyczajnej  sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady  - poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu. Spytał, kto jest

za przyjęciem protokołu z XXXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było 14 radnych.

Głosowanie:

Za –   14

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XXXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy

Trąbki Wielkie.

Ad. 2 Informacja z działalności placówek szkolnych  Gminy Trąbki Wielkie  za rok 2016 – referują 

dyrektorzy poszczególnych placówek oświatowych Gminy Trąbki Wielkie:

a) Przedszkole im. Jana Brzechwy w Trąbkach Wielkich;

b) Szkoła Podstawowa im. Zygmunta Bukowskiego w Czerniewie;

c) Szkoła Podstawowa im. Marii Kownackiej w Kłodawie;

d) Zespół Szkół w Mierzeszynie;

e) Szkoła Podstawowa im. Tadeusza Kościuszki w Sobowidzu;

f) Szkoła Podstawowa im. Kunegundy Pawłowskiej w Trąbkach Wielkich;

g) Gimnazjum im. K. Jagiellończyka w Trąbkach Wielkich.

Dyrektorzy  poszczególnych  placówek oświatowych z terenu  Gminy Trąbki Wielkie kolejno przedstawili

sprawozdanie z działalności danej placówki.

Prezentacje stanowią załącznik do protokołu.

/Dyrektorzy w/w placówek oświatowych opuścili salę obrad/ 

Ad. 3 Informacja z działalności Zespołu Szkół Specjalnych w Warczu za rok 2016 – referuje Pani 

Anna Bartoszewska Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Warczu.

Pani Dyrektor przedstawiła sprawozdanie z działalności placówki oświatowej w 2016r. 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minutowa przerwę.

Po przerwie.

Ad. 4 Informacja o stanie bezpieczeństwa w Gminie Trąbki Wielkie w 2016 roku.
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Informację przedstawił asp. sztab. Adam Baczewski Komendant Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich.

W/w informacja stanowi zał. do protokołu.

W trakcie przedstawiania informacji radni zadawali pytania, na które Pan Komendant na bieżąco udzielał

odpowiedzi. 

Ad. 5  Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Trąbki Wielkie.

Informację przedstawił Grzegorz Maliszewski – Komendant Gminny OSP.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

W trakcie prezentacji radni zadawali pytania, na które Wójt Gminy na bieżąco udzielał odpowiedzi. 

Ad. 6 Informacja z działalności OREW-u w Trąbkach Wielkich za 2016 roku – referuje Pani  Beata

Kozłowska.

Informację  przedstawiła  Pani  Beata  Kozłowska  wydelegowana  przez  Panią  Magdalenę  Jurkowską p.o.

Dyrektora OREW-u w Trąbkach Wielkich. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7 Informacja z  działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie za 2016 rok – referuje

Pani Dorota Bąk Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie.

Informację przedstawiła Pani Dorota Bąk Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w Trąbkach Wielkich.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnego

Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie.

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił uzasadnienie podjęcia uchwały informując, że przy GOZ działa

Rada Społeczna, która jest organem doradczym dla Dyrektora tego Ośrodka i oczywiście wszystkie sprawy

są analizowane na tym posiedzeniu. Rada Społeczna analizowała budżet, czyli bilans i rachunek wyników za

2016r., przedstawiony przez Panią Dyrektor i Główną Księgową Ośrodka Zdrowia. Jednogłośnie przyjęła to

sprawozdanie, w związku z tym również rekomenduje Państwu to sprawozdanie do przyjęcia.   

Następnie przeczytano projekt uchwały, po czym spytał, czy są jakieś uwagi do treści uchwały. Uwag nie

zgłoszono. 

Kolejno Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

Głosowanie:

Za - 14

Przeciw -   0

Wstrzymało się -   0
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Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr  XXXVIII/280//2017  w  powyższej

sprawie.

Ad. 9  Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich za

2016 rok.

Sprawozdanie przedstawiła Pani  Grażyna Wysiecka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w

Trąbkach Wielkich.

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 10 Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich za 2015 rok.

Sprawozdanie przedstawił Leszek Orczykowski Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach

Wielkich.

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 11  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnej

Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich.

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił uzasadnienie podjęcia uchwały.

Następnie przeczytano projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są uwagi do

treści uchwały. W związku z tym, że nie było, Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. Obecnych

podczas głosowania było 14 radnych. 

Głosowanie:
Za - 14
Przeciw -   0
Wstrzymało się -   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr XXXVIII/281/2017  w powyższej

sprawie

Ad. 12  Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach

Wielkich za 2016 rok.

Sprawozdanie przedstawił Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR w Trąbkach Wielkich.

Sprawozdanie stanowi zał. do protokołu.

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok Gminnego

Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich.

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił uzasadnienie podjęcia uchwały.

Następnie przeczytano projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady Gminy spytał,  czy są jakieś uwagi

do treści uchwały. W związku z tym, że nie było, Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 
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Głosowanie:
Za - 14
Przeciw -   0  
Wstrzymało się -   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr XXXVIII/282/2017 w powyższej

sprawie.

Ad. 14  Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach

Wielkich za 2016 rok.

Sprawozdanie przedstawił Karol Kozak Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w

Trąbkach Wielkich.

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 15 Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

Informację przedstawił Marek Czerwiński Przewodniczący GKRPA.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował 5 minut przerwy.

Po przerwie.

Ad. 16 Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Trąbki Wielkie za rok 2016.

a) Wystąpienie Wójta Gminy.

Wójt     Gminy przedstawił charakterystykę Gminy. Przedstawił wydatki inwestycyjne jakie poniosła Gmina w

roku 2016. Szczegółowe informacje dot. Budżetu Gminy Trąbki Wielkie stanowi załącznik do protokołu.

b) Dyskusja nad sprawozdaniami.

Przewodnicząc     Rady Gminy  otworzył dyskusję w ramach budżetu gminy. Zaznaczył, że Radni dyskutowali

nad  budżetem ubiegłorocznym kilka  razy  na  posiedzeniach  komisji.  Spytał,  czy  są  pytania.  Pytań  nie

zgłoszono. 

Ad. 17  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2016 rok. -  referuje Zbigniew  Leszczyński

Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że Rada Gminy, zgodnie z ustawą o finansach publicznych

zobowiązana jest przeanalizować i podjąć w/w uchwałę. 
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Przystąpiono do przegłosowania treści uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść  uchwały. Spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych

Głosowanie:
Za -   14
Przeciw -     0
Wstrzymało się -     0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr  XXXVIII/283/2017 w powyższej

sprawie.

Ad. 18 Absolutorium dla Wójta Gminy Trąbki Wielkie za 2016 rok.

a) Przedstawienie Uchwały Nr 046/g285/R/V/17 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Gdańsku z dnia 04.04.2017 r. 

Radni zapoznali się z w/w uchwałą.

b) Przedstawienie opinii i wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie o udzielenie
absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok –  zreferował Marek
Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Radny Marek Czerwiński odczytał opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi absolutorium.

Komisja pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu gminy przez Wójta i wnioskuje o udzielenie absolutorium

Wójtowi Gminie. Podkreślił,  że  Komisja  Rewizyjna  Rady  Gminy  jednogłośnie  opowiedziała  się  za

wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi.

c) Przedstawienie Uchwały  Nr  081/g285/A/V/17  składu  orzekającego  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 29.05.2017r. – zreferował Zbigniew Leszczyński Przewodniczący

Rady  Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący     Rady     Gminy poinformował,  że  skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w

Gdańsku pozytywnie opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium. 

d) Dyskusja.

Przewodniczący     Rady spytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w dyskusji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że Radni przez dłuższy czas mieli możliwość zapoznać

się  ze  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  gminy  za  2016  rok  na  posiedzeniach  komisji.  Pytania

postawiane przez Radnych były wyjaśniane na bieżąco przez Wójta Gminy. Na wczorajszym posiedzeniu

była również możliwość zadania pytań Wójtowi Gminy przez radnych w sprawie wykonania budżetu za

2016  rok,  takich  pytań  nie  zgłoszono  w  związku  z  powyższym  wnioskuję  o  zamknięcie  dyskusji  i

przystąpienie do przegłosowania uchwały w sprawie udzielenia absolutorium. 
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Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś głosy.

Nikt  z  radnych  nie  zgłosił  chęci  zabrania  dalszego  głosu  w  dyskusji ponieważ  uznano,  ż  wszelkie

wątpliwości zostały wyjaśnione. 

e)  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 

rok – zreferował Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie

Przystąpiono do przegłosowania treści uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść  uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi absolutorium za rok 2016. 

Spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych

Głosowanie:
Za -   14
Przeciw -     0
Wstrzymało się -     0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXVIII/284/2017 w powyższej

sprawie.

Wójt     Gminy podziękował radnym za udzielone absolutorium. Podziękował też  radnym, sołtysom i

pracownikom za współpracę. 

Przewodniczący Rady Gminy wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Panem Józefem Sroką,  na ręce

Wójta Gminy i Skarbnik Gminy, wręczyli  kwiaty i  życzenia  z  okazji  otrzymanego absolutorium i za

zrealizowanie tego dość trudnego budżetu za 2016 r.

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 min. przerwę.
Po przerwie.
Obecnych 14 Radnych.

Ad. 19 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2017 – referuje Pani
Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  przedstawiła  uzasadnienie  podjęcia  powyższej  uchwały
informując,  że  w  dniu  dzisiejszym  radni  otrzymali  poprawione  załączniki,  zawierające  wprowadzone
zmiany  o  których  wspominała  na  wczorajszym  posiedzeniu  komisji  podczas  omawiania  materiałów
sesyjnych.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy w ramach zmian są jeszcze pytania.

Pytań nie zgłoszono.  

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
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Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –   0

           Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXVIII/285/2017w w/w sprawie.

Ad. 20 Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany wieloletniej  prognozy finansowej na lata 2017-2030 -
referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformowała,
że zmiany w uchwale są pochodnią zmian przyjętych w zmianach budżetu gminy na 2017r. Urealniono
kwotę wydatków i dochodów, deficyt się nie zmienił. 

Przewodniczący  Rady  Gminy zaproponował,  aby  w  projekcie  uchwały  zmienić  datę  na  28.06.2017r.
Kolejno spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXVIII/286/2017 w w/w sprawie.

Ad. 21 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody zakup nieruchomości w obrębie geodezyjnym
Kaczki – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXVIII/287/2017 w w/w sprawie.
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Ad. 22 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z  Komendą
Wojewódzką Policji  w Gdańsku przy udziale  Komendy Powiatowej Policji  w Pruszczu Gdańskim
dotyczącego przekazania środków pieniężnych na Fundusz Wsparcia Policji  – referuje Pan Błażej
Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/  

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Przypomniał, że Pan
komendant  w  dniu  dzisiejszym  przedstawił  sprawozdanie  za  2016r.  Wykaz  przestępczości  rośnie,
wykrywalność i  skuteczność wzrosła.  Co roku samorządy ościenne przydzielają  dla  wyróżniających się
policjantów nagrody, również proponuje, aby na fundusz wsparcia policji na nagrody przekazać kwotę 2.500
tys. zł.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Radna Mariola Łabędzka – poruszyła temat dużych kolejek w Ośrodku Zdrowia w Trąbkach Wielkich, gdzie
przyjmują kilku lekarzy i z tego co wiem Pani Dyrektor GOZ nigdy nie występowała o nagrody dla tych
lekarzy. Nigdy na tej sali nie słyszałam żeby któryś z pracowników otrzymał nagrodę bo np. uzyskał jakieś
środki z unii dla Gminy.

Radna Wioleta Frydrych – poinformowała, że kontaktowała się z radnymi Gminy Pszczółki. Uzyskałam
informacje,  że  od  dwóch  lat  nie  przyznają  żadnych  środków  na  nagrody  dla  Policji.  Uważam,  że
powinniśmy się z Gminą Pszczółki porozumieć się i jeżeli decydujemy się na dawanie takich nagród to
róbmy to połowicznie.  Komisariat  Policji  w Trąbkach Wielkich  tak  samo obsługuje naszą  Gminę jak i
Gminę Pszczółki. 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – jeżeli chodzi o nagrody dla policjantów, to z Gminą Pszczółki zawsze
było to uzgadniane. Tak było do czasu kiedy samorządowcy z Gminy Pszczółki zażądali komisariatu policji
u siebie. W związku z tym, że nie otrzymali pozytywnej decyzji jest to ewidentny protest. To jest główna
przyczyna i rzeczywiście od dwóch lat Gmina Pszczółki nie przyznaje nagród. Uważam że nie jest to droga
do pozyskania komisariatu. Jeżeli natomiast chodzi o nagrody dla lekarzy, to one są, jest roczna nagroda ze
środków Narodowego Funduszu Zdrowia,  Gmina nie  może  takich  nagród przyznawać.  Jeżeli  chodzi  o
służbę zdrowia to w pewnym okresie czasu Gmina zakupiła cały sprzęt do rehabilitacji. Zachęcam do tego,
aby wspomóc Policję,  wiem, że to  nie  jest  nasze zadanie,  że powinno być to  inaczej  finansowane,  ale
uważam, ze jeżeli jest policjant który zasługuje na wyróżnienie to powinien zostać wyróżniony. 

Radna Mariola Łabędzka – zgłosiła wniosek, że w przyszłości, jeżeli jeszcze raz jakiś policjant ma dostać
nagrodę,  to  Rada  powinna  wiedzieć  za  co  konkretny  policjant  ma  otrzymać  nagrodę.  Rada  powinna
wiedzieć za jakie zasługi ma otrzymać nagrodę. 

Wójt Gminy – przyznał, że jest to słuszny wniosek. Jeżeli będzie taka decyzja podejmowana to Rada Gminy
otrzyma taką informację. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy –  poinformował,  że  Rada  Gminy  w  dniu  dzisiejszym  zatwierdzała
uchwałą sprawozdanie Ośrodka Zdrowia. Stwierdził, że jeżeli Rada sprawdza wykonanie budżetu Ośrodka
Zdrowia to ma na niego wpływ. Pamięta, że była oszczędność ok. 300 tys. i tę kwotę zatwierdziliśmy na
działalność  statutową  Ośrodka.  Z  tego  co  wiem,  to  pracownicy  Ośrodka  Zdrowia  mają  również
przyznawane nagrody, premie zawsze z tego tytułu. To jest w pewnym sensie również budżet Gminy skoro
go zatwierdzamy.

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę że nie widać w treści uchwały do którego komisariatu środki
mają trafić. 

Na  powyższy  temat  wywiązała  się  dyskusja  podczas  której  r.pr.  Marcin  Skalski  poinformował,  że
porozumienie określa dla kogo w szczegółach te środki będą przekazywane. Uważa, że Rada Gminy nie ma
się czego obawiać, nie ma błędów w uchwale. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński –  spytał,  czy są  jeszcze  jakieś  pytania.  Pytań  nie
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zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za –   9

Przeciw –   4

Wstrzymało się –   1

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  większością  głosów  podjęła  uchwałę  nr  XXXVIII/288/2017  w  w/w
sprawie.

Ad. 23 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  Statutu  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w
Trąbkach Wielkich  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan  Błażej  Konkol  Wójt  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Poinformował,  że
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich jest jednostką organizacyjną Urzędu Gminy i
działa na podstawie statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. W przygotowanym projekcie statutu
wymienione są wszystkie zadania, które realizuje Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, a także są jeszcze
dodatkowo wprowadzone dwie zmiany tj. w § 9 punkcie 3 i 4 zostaje zapisane, że Gminny Ośrodek Pomocy
Społecznej może mieć zastępcę kierownika oraz zastępcę głównego księgowego. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXXVIII/289/2017 w w/w sprawie.

Ad. 24 Zapytania Radnych

Radny Piotr Zarzycki  - zapytał o lokalną drogę.

Wójt Gminy – nie  możemy realizować inwestycji,  która nie jest  na naszym terenie będzie wznowienie
granic, to zadanie realizują nasz dział inwestycji. Jeżeli będzie przewężenie no to będzie na takiej szerokości
na której jest droga. Jeżeli są właściciele prywatni na gminnej drodze to też dostaną nakaz usunięcia się z
drogi.  

Ad 25 Wystąpienie sołtysów;

Sołtys  wsi  Kłodawy –  zapytał  o  przyszłościową  inwestycję  w postaci  ”bomby ekologicznej”  która  ma
powstać w Kłodawie „ kurniki”.   Pytanie skierował do Wójta Gminy i do Wiceprzewodniczącego Rady
Gminy. 
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Wójt  Gminy jeżeli  chodzi  o  całą  procedurę  to  oczywiście  nikt  nie  musi  mnie  informować,  pierwsza
informacja która jest to jest wniosek, który składa inwestor. Oczywiście rozmawiałem wcześniej na temat
kurników które są w Kłodawie,  mieszkańcy żalili się na fetor  i  proponowano aby przenieść je w inne
miejsce. To była cała rozmowa w tym temacie. Natomiast cała inwestycja, która ma tam powstać to jest od
momentu złożenia wniosku, wówczas rozpoczęła się cała  procedura w tym zakresie.  Na chwilę obecną
sytuacja  jest  taka,  że  mamy negatywną opinię  sanepidu i  pozytywną opinię  z  Urzędu Wojewódzkiego.
Dodatkowo mamy jeszcze Uzgodnienia z  Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska,  w związku z
uwagami mieszkańców postanowiłem ten wniosek z Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska wycofać i
do inwestora skierować zapytania o uszczegółowienie do raportu oddziaływania na środowisko i ponownie
zwrócę się do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska o uzgodnienie tej decyzji. Kolejna kwestia  to
jest to że złożyłem do Rady Gminy projekt uchwały w sprawie dotyczący przystąpienia do sporządzenia
planu zagospodarowania przestrzennego, przypuszczam że będzie to na jednej z najbliższych, kolejnych
sesji. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  jestem  przeciw  budowie  fermy,  która  została  zaproponowana
aczkolwiek trudno się odnieść ponieważ ziemia jest spółdzielni, ktoś chce budować, a ja wciąż nie wiem,
czy on tą ziemię kupi. Nie wiem o czym my dyskutujemy. Osobiście nie wyrażę zgody na budowę takiej
fermy jaką inwestor zaproponował, mówię o tym zapytaniu. Oczywiście była dyskusja, sami mieszkańcy
często mówili, żeby te kurniki ze wsi wyprowadzić. Więc w tej formie jaka mają, można by było gdzieś je
tam umieścić.  Ilość kurników jaką zaproponowali, to na pewno, nie jest dopuszczalna. Ilość ta bardziej
szkodziłaby mieszkańcom Kłodawy niż Żukczyna. Jeżeli chodzi o moją osobę to na pewno nie ma zgody na
budowę fermy w takiej ilości kurników tym bardziej, że w pobliżu spółdzielnia ma tereny pod budowę. 

Wójt  Gminy  –  w  miejscowym  planie  zagospodarowania  przestrzennego  Kłodawy  mamy  dwa  rodzaje
terenów przeznaczonych pod rolnictwo, jedne tereny są typowo rolnicze a jedne są przeznaczone na tereny
usług rolniczych. Inwestycja, która miałaby powstać jest na gruntach typowo rolniczych i w mojej ocenie to
przekracza zapisy w planie zagospodarowania miejscowego. 

Radna Anna Stosio – zapytała kiedy odbędzie się przetarg na wykonanie sieci kanalizacyjnej;

Wójt Gminy – jeszcze nie mamy złożonych wniosków na pozwolenie na budowę po znowelizowanych
pracach projektowych dotyczących całej sieci kanalizacyjnej i oczyszczalni ścieków. Prawdopodobnie jutro
będzie  złożony  wniosek  i  kolejno  przystąpimy  do  ogłoszenia  przetargu.  Sama  procedura  przetargowa
troszkę trwa.

Radna Anna Stosio – spytała o remont ul. Kalinowej,

Wójt Gminy – rozmawiałem z Panią Sołtys, aby nie robić drogi tylko najpierw remontować. Myślę żeby
zostawić te środki na zasadzie takiej, aby środki te przeszły na kolejny rok na wykonanie tej inwestycji. 

Radna Mariola Łabędzka – zapytała o ścieżkę rowerową, kiedy ruszy przetarg. 

Wójt  Gminy –  na  razie  do  przetargu  zapisujemy  kwestie  dróg  betonowych  i  tam  będzie  kwestia
zmniejszenia  na  zadania  dodatkowe.  W  ramach  tego  planujemy  wykonać  to  zadanie.  Radna  Mariola
Łabędzka – zgłosiła że mieszkańcy czekają na wiaty przystankowe.

Pan Karol Kozak – najprawdopodobniej w przyszłym tygodniu będą wiaty przystankowe.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – spytał jak wygląda sprawa kanalizacji w Kłodawie.

Wójt Gminy – W dniu dzisiejszym otrzymaliśmy informację że mamy za mało punktów na realizację tej
inwestycji, ale to jeszcze niczego nie przesądza. Po złożeniu wniosku będą one dopiero weryfikowane czy
wszystkie gminy, które aplikowały mają punktacje i pozwolenie na budowę w tym zakresie i oczywiście czy
mają postępowanie przetargowe jeżeli  będą też oszczędności po przetargowe to jest szansa żeby wejść do
realizacji. Niestety mamy za mało punktów na realizację.  

Ad.26 Wolne wnioski

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że do Biura Rady wpłynęło pismo Wójta Gminy w celu
wytypowania  dwóch  przedstawicieli  z  Rady  Gminy  do  komisji  w  sprawie  wyboru  Dyrektora  Szkoły
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Podstawowej  im.  Kunegundy  Pawłowskiej  w  Trąbkach  Wielkich.  W  dalszej  swojej  wypowiedzi
zaproponował, aby już w dniu dzisiejszym te dwie osoby z Rady Gminy wytypować. 

Wójt Gminy – zaproponował,  aby wytypować z Rady dwie osoby,  które nie  są powiązane z obwodem
szkolnym w Trąbkach Wielkich. 

Zaproponowano  kandydaturę  Radnych:  Marioli  Łabędzkiej,  Marka  Czerwińskiego  oraz  Adama
Zarzyckiego.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał,  czy kandydaci  do komisji  w sprawie wyboru Dyrektora Szkoły
wyrażają zgodę na reprezentowanie Rady Gminy.

Kandydaci wyrazili zgodę. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy głosujemy jawnie czy tajnie.

Radny Adam Zarzycki – zgłosił swoją rezygnacje z kandydatury do komisji.

Przewodniczący Rady Gminy – w związku ze złożoną rezygnacją kandydata Radnego Adama Zarzyckiego
spytał, kto jest za tym, aby Radę Gminy w komisji rekrutacyjnej do wyboru Dyrektora Szkoły Podstawowej
im. Kunegundy Pawłowskiej w Trąbkach Wielkich reprezentowali Radni: Mariola Łabędzka oraz Marek
Czerwiński 

Radni  Rady  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  desygnują z  ramienia  Rady  Gminy  Panią  Radą
Mariolę  Łabędzką oraz Radnego Marka  Czerwińskiego  do komisji  w sprawie  wyboru Dyrektora
Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich.

W głosowaniu -  Za głosowało 14 radnych.

Wójt Gminy – poinformował, że w sprawie składu komisji  zostanie wydane jeszcze zarządzenie. Kolejno
zwrócił się z prośbą o zwołanie, w miesiącu lipcu br., jeszcze jednej sesji Rady Gminy.  

Ustalono termin najbliższej sesji Rady Gminy na dzień  18 lipca 2017r.

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  Radni  otrzymali  zaproszenie  na  dzień  8.07.2017r.  na  uroczystość
podpisania  porozumienia  z  partnerską  gminą  Uehlfeld  z  Niemiec.  Wójt  prosi,  aby  wszyscy  Radni
uczestniczyli podczas podpisania porozumienia. 

Ad. 24 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

W wyniku  z  wyczerpaniem porządku  obrad,  Przewodniczący  Rady  Gminy  dokonał  zamknięcia  obrad

XXXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie, dziękując obecnym za udział. 

Sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy 

(-) K. Czyż               (-) Zbigniew Leszczyński
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